

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-ISRA FOR EDUCATION AND INVESTMENT 'PLC' Date: 16-03-2026 02:43:16 PM Subject: Appointment of Vice Chairman of the Board</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الإسراء للتعليم والاستثمار التاريخ: 16-03-2026 02:43:16 PM الموضوع: تعيين نائب رئيس مجلس ادارة</p>
<p>We wish to inform you that the Board of Directors of Al-Israa Education and Investment Company, in its meeting held on March 16, 2026, decided to appoint Dr. Ali Fathi Al-Ghalayini as Vice Chairman of the Board of Directors of Al-Israa Education and Investment Company for a term of four years. With highest regards</p>	<p>الساده مركز إيداع الأوراق المالية المحترمين تحية طيبة وبعد نرجو اعلامكم بان مجلس إدارة شركة الاسراء للتعليم والاستثمار قد قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 2026 /3 /16 تعيين الدكتور علي فتحي الغلاييني نائب رئيس مجلس الإدارة لشركة الاسراء للتعليم والاستثمار ولمدة أربعة سنوات واقبلوا فائق الاحترام</p>
<p>16-03-2026</p>	<p>16-03-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: mutasim subhi obeid</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: mutasim subhi obeid</p>